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PROTOKÓŁ NR XXXIII/2021 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 21 kwietnia 2021 r. 
 
Sesja trwała od godz. 14.05 do godz. 15.25. 
 
Na sali obecnych było 11 radnych (Michał Kowalik, Janusz Kowalski, Agnieszka Sidwa, 
Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Ewa Wypych, 
Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski, Paulina Żurawik), zaś udział w formie zdalnej 
potwierdziło 4 radnych -  (Rafał Klimczak, Leszek Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Krzysztof 
Wojtalewicz).  
Łącznie w Sesji udział brało 15 radnych. 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
do niniejszego protokołu.  
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
• Grzegorz Ambroziak                               - Burmistrz Gminy Żychlin, 
• Zbigniew Gałązka    - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
• Waldemar Kardasz                                 - Radca Prawny. 
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy – Grzegorza Ambroziaka, 
Zastępcę Burmistrza, Radcę Prawnego oraz mieszkańców gminy Żychlin oglądających 
transmisję dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej. 

 
Na wstępie poinformowała, że Sesja odbędzie się w sposób mieszany, tj. stacjonarny 

i zdalny, na sali jest obecnych 11 radnych, 4 radnych potwierdziło swój udział w Sesji  
w sposób zdalny. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad zgłoszono następujący wniosek: 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin złożył wniosek o zmianę porządku obrad, 
aby w punkcie 2. "Podjęcie uchwał w sprawach:" po podpunkcie g) dodać podpunkt h)                              
o brzmieniu:  
"h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości." 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie wniosku Burmistrza. 
 
Za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Żychlin dotyczącego zmiany porządku obrad, aby          
w punkcie 2. "Podjęcie uchwał w sprawach:" po podpunkcie g) dodać podpunkt h)                              
o brzmieniu:  
"h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości." 
głosowało   - 15 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 
Wojtalewicz; Ewa Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę.  
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Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 
r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 
c) o zmianie Uchwały Nr XXXII/163/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 17 marca 2021 

r. w sprawie określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2021 rok", 

d) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Żychlin, 

e) zmiany Uchwały Nr XLI/219/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2018 r.               
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin, 

f) zmiany uchwały Nr XLI/220/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2018 r.              
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów obrębów Drzewoszki, Dobrzelin, Pasieka oraz miasta 
Żychlin, 

g) rozpatrzenia petycji o wydanie opinii w sprawie przeprowadzenia Referendum 
Ludowego, 

h) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
3. Sprawy różne. 
4. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach:  
 
 

a) o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 
2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna                     

(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady 

Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin poinformował, iż od momentu 
przygotowania projektu uchwały wpływały kolejne decyzje finansowe z Ministerstwa Finansów, 
zatem ostatecznie WPF będzie uwzględniał te zmiany. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały                                           

Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

  

http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456


3 

 

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie                      

z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

głosowało   - 15 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 
Wojtalewicz; Ewa Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały                             

Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Uchwała Nr XXXIII/170/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

b) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
OPINIE KOMISJI: 

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna                     

(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2021 rok. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2021 rok.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2021 rok 

głosowało   - 15 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 
Wojtalewicz; Ewa Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2021 rok.  

 

Uchwała Nr XXXIII/171/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

c) o zmianie Uchwały Nr XXXII/163/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 

17 marca 2021 r. w sprawie określenia "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Żychlin na 2021 rok", 

http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
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Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
OPINIE KOMISJI: 

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna                     

(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt o zmianie Uchwały Nr XXXII/163/2021 

Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 17 marca 2021 r. w sprawie określenia "Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Żychlin na 2021 rok". 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały                                   

Nr XXXII/163/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 17 marca 2021 r. w sprawie określenia 

"Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Żychlin na 2021 rok".  

 

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XXXII/163/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie                     

z dnia 17 marca 2021 r. w sprawie określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2021 rok" 

głosowało   - 15 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 
Wojtalewicz; Ewa Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

XXXII/163/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 17 marca 2021 r. w sprawie określenia 

"Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Żychlin na 2021 rok".  

 

Uchwała Nr XXXIII/172/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

d) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Żychlin, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
OPINIE KOMISJI: 

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna                     

(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin. 

 

http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
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Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin.  

 

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XXXII/163/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie                     

z dnia 17 marca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin 

głosowało   - 15 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 
Wojtalewicz; Ewa Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin.  

 

Uchwała Nr XXXIII/173/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

e) zmiany Uchwały Nr XLI/219/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
30 stycznia 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy i Miasta Żychlin, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
OPINIE KOMISJI: 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji (4 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rozwoju                                    

(4 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3 głosami „za” przy                            

2 „wstrzymujących się”), Komisja Rolna (2 głosami „za” przy 3 „wstrzymujących się”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/219/18 Rady 

Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy i 

Miasta Żychlin. 

 
Do powyższego projektu uchwały zgłoszono następujące uwagi: 

 

Ewa Wypych – była osobą wstrzymującą się od głosu, w związku z tym chciałaby się 

dowiedzieć, czy sprawa zmiany Studium i planu wiąże się z przesunięciem słupa 

energetycznego. Z tego, co pamięta miały być to duże koszty, czy teraz coś zmieniło się                      

w tej sprawie, mamy jakąś korzystną ofertę w tym zakresie. 

 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – koszty przeniesienia słupa                                     

i przeniesienia linii na naszej działce inwestycyjnej zostaną przerzucone na zakład 

energetyczny. O to występowaliśmy w długotrwałych negocjacjach od wielu miesięcy, aby                 

z jednej strony doprowadzić do likwidacji kolizji słupa, a z drugiej strony ponieść jak 

http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
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najmniejsze koszty. Okazało się, że zakład energetyczny przyjął nasze warunki i to on                                 

w ramach przebudowy całej sieci zlikwiduje kolizję słupa na swój koszt.  Dla gminy będzie to 

zysk rzędu 340.000 zł, gdyż tych środków nie wydamy z budżetu.  

 

Paulina Żurawik – Pan Burmistrz wspomniał na komisji, że zgłosił się jakiś inwestor, który 

jest chętny na zakup tej działki. Zapytała, w jakim zakresie ten inwestor prowadziłby 

działalność? 

 

Grzegorz Ambroziak – wcześniej inwestor prosił o nieujawnianie jego danych z uwagi na 

jakieś sprawy swoje gospodarcze. Firma, która się do nas zgłosiła to duża firma  

międzynarodowa, której między innymi oddziałem w Polsce jest nasza firma już istniejąca 

Micel. Właścicielem Micela jest  duża korporacja francuska. Jest to firma, która pracuje                      

w zakresie nowoczesnych technologii z dostarczaniem między innymi części do  telefonów 

komórkowych, wytwarzania elementów izolacyjnych do przemysłu lotniczego, do przemysłu 

elektrotechnicznego. Będzie ona kilkakrotnie większa od firmy Micel i generalnie ma mieć 

dużo większe zatrudnienie.  

 

Ewa Wypych – czy ta firma nie musi mieć decyzji środowiskowej? 

 

Grzegorz Ambroziak – w tym przypadku, gdzie znany jest zakres działalności firmy, nie ma 

wymogu posiadania decyzji środowiskowych. Gdyby w  przyszłości firma chciała się zająć 

jakąś inną uciążliwą produkcją, to wtedy najprawdopodobniej będzie musiała wystąpić                

o określone zgody związane z korzystaniem ze  środowiska. 

 

Zbigniew Wypych – zapytał, czy firma która kupi działkę od gminy, będzie miała możliwość 

jej zbycia na rzecz osób trzecich? 

 

Grzegorz Ambroziak – nowego właściciela będą obowiązywały te same przepisy dotyczące 

praw własności jak wszystkich. Jeśli chciałby sprzedać tę działkę, musi zachować wszystkie 

procedury. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLI/219/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy i Miasta Żychlin.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/219/18 Rady Miejskiej w Żychlinie 

z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin 

głosowało   - 11 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; 
Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Zbigniew Wypych; Rafał 
Zajączkowski, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   4 radnych - Justyna Rapsiewicz; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Paulina Żurawik.  
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XLI/219/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin.  

 

Uchwała Nr XXXIII/174/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

f) zmiany uchwały Nr XLI/220/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
30 stycznia 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów 
obrębów Drzewoszki, Dobrzelin, Pasieka oraz miasta Żychlin, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
OPINIE KOMISJI: 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Skarg, Wniosków 
i Petycji (4 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rozwoju  (4 głosami „za” przy 
1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się”), 
Komisja Rolna (2 głosami „za” przy 3 „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/220/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
30 stycznia 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Drzewoszki, Dobrzelin, Pasieka 
oraz miasta Żychlin. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLI/220/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów 

obrębów Drzewoszki, Dobrzelin, Pasieka oraz miasta Żychlin.  

 

Za podjęciem w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/220/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 

30 stycznia 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Drzewoszki, Dobrzelin, Pasieka 

oraz miasta Żychlin 

głosowało   - 11 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; 
Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Zbigniew Wypych; Rafał 
Zajączkowski, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   4 radnych - Justyna Rapsiewicz; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Paulina Żurawik.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

Nr XLI/220/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów 

obrębów Drzewoszki, Dobrzelin, Pasieka oraz miasta Żychlin.  

 

Uchwała Nr XXXIII/175/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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g) rozpatrzenia petycji o wydanie opinii w sprawie przeprowadzenia 

Referendum Ludowego, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
OPINIE KOMISJI: 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 

(5 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Żychlin. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po zapoznaniu się z petycją Pani Teresy Garland                             
o wydanie opinii w sprawie przeprowadzenia Referendum Ludowego, która wpłynęła do Rady 
Miejskiej w dniu 23 lutego 2021 r. zdecydowała nie uwzględnić jej.  
Komisja uznała, że Rada nie powinna podejmować uchwały opiniującej przeprowadzenie 
Referendum Ludowego, gdyż obowiązujące przepisy prawa nie przewidują instytucji 
referendum ludowego. 
W związku z powyższym na Sesji Rady przedstawiony zostanie projekt uchwały nie 
uwzględniający w/w petycji.  
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o wydanie opinii w sprawie przeprowadzenia 
Referendum Ludowego. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji                       

o wydanie opinii w sprawie przeprowadzenia Referendum Ludowego.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o wydanie opinii w sprawie 

przeprowadzenia Referendum Ludowego 

głosowało   - 15 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 
Wojtalewicz; Ewa Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia 

petycji o wydanie opinii w sprawie przeprowadzenia Referendum Ludowego.  

 

Uchwała Nr XXXIII/176/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

h) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – zgłosiła się firma, która chce zakupić 

działkę w ul. 1 Maja. Firma działa na całym świecie w zakresie doposażenia lotnictwa, 

kosmonautyki, motoryzacji i budowy pojazdów specjalistycznych itp. Wiąże wielkie nadzieje 

http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
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z istnieniem tej firmy, która też będzie dla nas pewnym przykładem, że warto inwestować         

w naszej miejscowości. 

 

Stanisław Szymański – zapytał o słup energetyczny na wysypisku - nie jest pewien, czy 

dobrze zrozumiał, że jego przeniesienie nie przysporzy żadnych kosztów dla gminy, gdyż 

pokryje je zakład energetyczny. 

 

Sylwia Sobierańska – poprosiła o przybliżenie lokalizacji działki, która ma być do sprzedaży, 

gdyż w uchwale jest podany tylko numer działki. 

 

Grzegorz Ambroziak – z tytułu przeniesienia słupa energetycznego, gmina nie poniesie 

kosztów. Co do lokalizacji działki – znajduje się ona w sąsiedztwie wysypiska odpadów. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

głosowało   - 12 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 
Wojtalewicz; Rafał Zajączkowski, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   3 radnych - Ewa Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Paulina Żurawik.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości.  

 

Uchwała Nr XXXIII/177/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

Do p-tu 3. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w sprawach różnych. 
 
Sylwia Sobierańska – z uwagi na to, że mamy teraz bardzo dobre nagłośnienie i jeszcze 
lepszą wizję, ma prośbę, aby każdorazowo krótko omawiać każdą uchwałę na Sesji Rady, 
żeby z uchwałami mogli zapoznać się mieszkańcy, którzy oglądają i słuchają sesji. 
 
Ewa Stańczak – zapytała, czy nadal jest aktualny termin przekształcenia Samorządowego 
Zakładu Budżetowego na dzień 1 lipca czy to przekształcenie będzie zrealizowane, ponieważ 
docierają informacje, że w ogóle nie będzie restrukturyzacji zakładu. 
 
Grzegorz Ambroziak – potwierdził, że termin 1 lipca jest utrzymywany i absolutnie dementuje 
plotkę, żeby gmina miała odstąpić od restrukturyzacji. Jeżeli byłaby jakakolwiek inna 
propozycja, to radni zostaliby poinformowani o tym na posiedzeniu Komisji. 
 
Agnieszka Sidwa – zapytała, czy jest możliwość naprawy na chodnika wzdłuż rzeki Słudwi                 
w kierunku działek – mieszkańcy proszą o jego naprawę, gdyż jest on w bardzo złym stanie            
a wiele osób z niego korzysta. 
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Kolejne zapytanie dotyczy sali integracji sensorycznej – wiadomo, że sala ta nie mogła 
funkcjonować w ubiegłym roku. Zapytała, czy jest możliwość jej uruchomienia w tym roku, aby 
mogła zacząć działać od 1 września? 
 
Grzegorz Ambroziak – w sprawie sali integracji sensorycznej – był problem ze znalezieniem 

wykwalifikowanej kadry do prowadzenia tego typu specjalnych zajęć. Mamy kontakt do osoby, 
która jeszcze nabywa odpowiednie uprawnienia i prawdopodobnie od 1 września będzie mogła 
już wykonywać określone czynności związane z salą sensoryczną. 
Sprawa chodnika - jest to specyficzna sytuacja, ponieważ na tym fragmencie drogi odbywa się 
transport ciężki do firmy Kogeneracja, związku z tym droga ta ma być zmodernizowana przez 
tę firmę. Mamy wstępną deklarację współpracy co do zwrotu kosztów zabezpieczenia tej drogi 
i jednocześnie modernizacji chodnika. 
 
Rafał Zajączkowski – zapytał, czy rozpoczęły się prace projektowe związane z budową 
kanalizacji deszczowej na Os. Wyzwolenia oraz kiedy będzie ostateczna sprzedaż spółki „Mig-
Ma”? 
 
Grzegorz Ambroziak – w sprawie Spółki „Mig-Ma” - czekamy na wycenę działek, wtedy 
uporządkowane będą kwestie właścicielskie i po otrzymaniu wyceny będzie podane 
ogłoszenie o sprzedaży. Planowane jest to na miesiąc maj. 
Sprawa kanalizacji deszczowej - pracownicy dokonali już pomiarów, przygotowujemy zakres 
prac, jaki będzie obejmował tę modernizację. Spółdzielnia Mieszkaniowa jest zainteresowana 
odwodnieniem tam trzech lub czterech swoich bloków, po rozmowach ze spółdzielnią 
będziemy mogli Państwu Radnym przedstawić informację o kosztach. 
 
Janusz Kowalski – zapytał, kiedy jest planowany remont dróg gminnych? 
 
Grzegorz Ambroziak – remonty dróg gminnych powinny się odbyć już w maju, w sprawie dróg 
powiatowych będziemy na bieżąco monitować w Starostwie Powiatowym.  
 
Krzysztof Wojtalewicz – zapytał, czy byłaby możliwość zamontowania latarni na ul. 
Kwiatowej oraz czy wpłynął wniosek od mieszkańców z ulicy Blizińskiego i Głowackiego 
dotyczący progów zwalniających? Poruszył sprawę dzikiego wysypiska na ulicy Sannickiej. 
 
Grzegorz Ambroziak – co do zapytań w sprawie latarni i progu zwalniającego, to sprawa jest 
do sprawdzenia w referacie, czy były robione jakieś wyliczenia co do kosztów wykonania tych 
zadań. Co do dzikiego wysypiska – sprawdzimy, która to jest działka i przyjmujemy tę sprawę 
do realizacji. 
 
Stanisław Szymański – w związku z tym, że na Pasiece pojawił się plac zabaw, korzysta                  
z niego wiele osób z Pasieki, ale również przyjeżdża wiele osób z miasta i okolic, powstał 
problem parkowania samochodów. Ponadto przydałby się tam remont chodnika i znak 
informujący „Uwaga dzieci”. 
 
Grzegorz Ambroziak – będzie trudno rozwiązać problem z parkingiem, gdyż nawet jeśli byłby 
tam jakiś teren pod parking, to musimy mieć środki w budżecie. Co do chodnika -  próbujemy 
się domówić ze Starostwem, o ile modernizacje dróg można robić wspólnymi środkami ze 
Starostwem, tak chodnik musiałby być pokryty w 100% ze środków gminy.   
 
Zbigniew Wypych – zapytał, jaka firma będzie wykonywała remonty dróg gminnych. 
 
Grzegorz Ambroziak – nie ma przed sobą dokumentów, ale zazwyczaj jest to firma Pana 
Nowackiego, który daje najniższą cenę.  
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Rafał Zajączkowski – remont chodnika od ul. Waryńskiego wzdłuż stadionu – zapytał, czy 
można byłoby zaplanować środki na remont tego chodnika w przyszłym roku. 
 
Zbigniew Gałązka – jest to do sprawdzenia, czy jest to nasza działka gminna, czy spółdzielni 
mieszkaniowej. 
 
Grzegorz Ambroziak – w poprzednich latach udawało się wspólnie z Powiatem wykonywać 
modernizację niektórych dróg. W tym roku nie ma takiej woli – z mediów dowiedzieliśmy się, 
że miała być modernizacja drogi Dobrzelin-Oporów, ale ostatecznie nie ma jej w budżecie.               
Z wyjaśnień Starostwa wynika, że droga ta była za droga, bo szacowany koszt to 10 mln zł.  
 
Stanisław Szymański – zapytał, czy nie można zgłosić np. do Wojewody lub innego organu 
taki brak współpracy Starostwa z gminą. 
 
Grzegorz Ambroziak – jedynym organem kontrolnym dla Zarządu Powiatu, jest Rada 
Powiatu, a dla Rady Powiatu wyborcy.    
 
Zbigniew Gałązka – sprawdził działkę, której dotyczy chodnik od ul. Waryńskiego – jest to 
działka Spółdzielni Mieszkaniowej, tak więc nie ma możliwości inwestowania przez gminę na 
nie swoim terenie.  
 
 
Do p-tu 4. Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział  
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXXIII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
M. Charążka 
                                                                                                      Elżbieta Wanda Sikora 
 
 


